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Närvarande; 

A; Ann-Christine Bergman 

B; Annika Petersson 

C; Anna Olsson 

D; Ej närvarande 

E; Thorsten Thorstensson 

F; Hasse Andersson 

G; Peter Klittmar 

H; Ewon Wall 

FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL  

Inget att anmärka på föregående protokoll. 

EKONOMISKT LÄGE  

Ordförande meddelar att ekonomin är under kontroll. 

GARAGETAKEN 

Den åtgärd vi gjorde på garagetaket som vetter mot Kronogårdsgatan, på en 

liten bit, utföll till belåtenhet, varför vi har för avsikt att göra samma arbete på 

de tak där det behövs. Besiktning av taken kommer Hasse Johansson att göra 

innan städdagen och meddela styrelsen vilka tak det gäller. 

FORSÅKEROMRÅDET  

Styrelsen beslöt att inte överklaga det tillfälliga bygglovet för paviljonger i 

Forsåker. Det finns så många åsikter i denna fråga bland fastighetsägarna i 

Samfällighetsföreningen att Styrelsen inte finner det möjligt att komma fram till 

ett representativt beslut. 

MILJÖHUSET  

Vårt miljöhus verkar fungera bra. Vad vi undrar är om samtliga kärl för 

pappersförpackningar behövs när vi har veckotömning? Vi funderar över om vi 

ska ta bort något/några av dessa och kanske ha ett kärl till för brännbart. 



KONTO FÖR FONDERADE MEDEL  

Det finns ett förslag om att vi ska öppna ett konto för fondering, delar enligt 

årsmötesbeslut av de pengar vi nu får in i augusti. Förslaget är att ha dem på 

SBAB (ränta 0,5 %). Styrelsen kommer att ta reda på mer exakt vad som gäller 

kring att ha detta konto, om vi som förening exempelvis kan låna till större 

renoveringar etc. 

KLIPPNING AV GRÄSET LÄNGS KRONOGÅRDSGATAN 

Rabatten som länga B, C och D sköter gräsklippning osv på, klipps en gång per 

vecka enligt rullande schema som finns på vår hemsida under fliken 

medlemmar. Arbetet har i stort fungerat, någon har missat vid något tillfälle. 

De finns en oro bland de som inte orkar klippa rent fysiskt. Vi bestämde på 

mötet att de fastighetsägare som känner så, anmäler detta till Anna, hus 80 

eller Annika hus 94, så löser vi det. 

INKÖP AV SLÄPKÄRRA 

Förslaget att införskaffa en släpkärra säger styrelsen nej till, då det är en fysisk 

person som måste sköta den och även ett låneschema.  

OMBYGGNAD AV LEKPLATSEN I ÖVRE KVADRANTEN 

Lekplatsen i övre kvadranten kommer att rustas upp i likhet med den som är på 

nedre gården. Ansvarig är Hasse A. som har distribuerat ett förslag till 

utformning till längarepresentanterna för fördelning i övre kvadranten 

HÖSTSTÄDNING 

Städdagen är förlagd till andra helgen i oktober, alltså 8 oktober klockan 9. 

Förändring denna städdag är, att vi bara kommer att ha en container som ställs 

upp i mitten av området då mängden ris bedöms bli mycket mindre nu när vi 

har gräs i stället för buskar.  

NÄSTA MÖTE 

Nästa möte är den 3 oktober kl. 19 på Flintegatan 26. 

Protokollförare;   Justeras av; 

 

Annika Petersson   Ewon Wall 

 


